

城巴風暴期間特別服務通告 (發布：9月8日1200)

Citybus Special Service Announcement (Issued at 1200, 8 SEPT)

(2025年9月8日——香港) 天文台宣佈將於下午1時10分改發三號強風信號，城巴預計將由中午12時起陸續恢復巴士服務，觀光城巴及個別港島山區路線將因應路面狀況而稍後恢復服務。另外，個別學校路線將暫停服務。詳情如下：

暫停服務路線：

3A, 23B, 81A, 85A, 85P, 95P, 702S

有關最新的服務安排，請留意城巴流動應用程式或Facebook專頁。

(8 September 2025, Hong Kong) The Hong Kong Observatory announced that Strong Wind Signal No. 3 will be hoisted at 1:10 p.m., Citybus expects to gradually resume bus services starting at 12:00 p.m., service of HK City Sightseeing routes and certain routes in the mountainous areas of Hong Kong Island will resume later depending on road conditions. Besides, some school routes will need to be suspended. Details are as follows: .

Routes suspended:

3A, 23B, 81A, 85A, 85P, 95P, 702S

For service details, please refer to Citybus Mobile App or our Facebook page.

— 完 End —